
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

24. septembra 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
PhDr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
Ing. Ivan Vanko – vedúci  odd. výstavby, ŽP a SR 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
Bc. Erika  Szabová – vedúca referátu ekonomiky 
Ing.arch. Anderková Erika – vedúca referátu SR 
 
Ing. Vince  Erdős – riaditeľ VPS 
Mgr. Illés Kósik Andrea  – riaditeľka MsKS 
Ing. Štefan Estergomi – konateľ  Filbyt 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Riaditelia  škôl a školských zariadení  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
 
R o k o v a n i e : 
 
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie  
2) Voľba návrhovej komisie  
3) Interpelácie poslancov  
4) Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu mesta a 

rozpočtu PO a RO mesta k 30.06.2015, Stanovisko hlavného 
kontrolóra k plneniu rozpočtu mesta  

5) Návrh VZN, ktorým sa stanovuje prevádzkový poriadok Pohrebiska 
vo Fiľakove  

6) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2015   
       6a) Správa o činnosti občianskej hliadky 
7) Informa čná správa o prevode vlastníctva bytov – stav od poslednej 

informácie predkladanej MZ v roku 2014  
8) Návrh VZN o ochrane ovzdušia a poplatok za znečisťovanie ovzdušia  
9) Návrh VZN č. 6/2015, ktorým sa určuje metodika poskytovania 

dotácií z rozpočtu mesta  



10) Povodňový plán záchranných prác mesta Fiľakovo – zmena a 
doplnenie  

11) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta  
12) Zásady postupu pri prijímaní a vybavovaní sťažností a petícií v 

podmienkach mesta Fiľakovo – zmena a doplnenie  
13) Majetkovoprávne záležitosti 
14) Aktuálne záležitosti mesta  

a) Informácia o Programe rozvoja mesta  
b) Záruka na preklenovací úver  
c) Rozpočtové opatrenie v súvislosti  s organizačnou zmenou  

15) Diskusia  
16) Schválenie návrhu uznesení 
17) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 
 

Ing. Dávid Mák a 
Zoltán Anderko. 

 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Ing. Varga – 
predseda,  členovia – Ing. Belko, PaedDr. Tankina Tóth, p. Eibner a p. Cirbus.. 
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
 



K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
Ing. Belko – rád by som sa informoval či sa ešte tento rok plánujú opravy chodníkov? Bolo by 
dobré ešte opraviť  chodníky na  Sládkovičovej pri požiarnej zbrojnici, na ul Záhradníckej,  
a tiež na ul. Parkovej. 
 
p. Anderko -  vedľa požiarnej zbrojnici je plocha, ktorá  bola predtým oplotená, teraz tam 
parkujú občania. Bolo by dobré túto plochu označiť značkou zákaz parkovania, aby ju hasiči 
mohli voľne využívať. 
 
p. Cirbus – chcem Vás upozorniť na  častejšie hliadkovanie  MsP v okolí MŠ Daxnerovej, 
lebo tam počas noci poškodzujú mestský majetok. 
 
 
K bodu č. 4) Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu mesta a rozpočtu  
                     PO a RO mesta k 30.06.2015, Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu  
                     rozpočtu mesta  
 
  

a) MsÚ 
Písomne spracovaný  materiál do MZ predložila vedúca  referátu ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
Pán primátor informoval prítomných,  že  do  30. 06. sa implementuje  9 projektov , 4 sa 
monitorujú a realizovalo sa  spolu 13 verejných obstarávaní. 
Poslanci nemali k správe žiadne pripomienky. 
 

b) VPS 
Písomne spracovaný  materiál do  MZ predložil riaditeľ  VPS, Ing. Vince Erdős. Tvorí 

súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. 
p. primátor -  hlavným problémom  na jar  je kosenie, v budúcnosti  budeme musieť jeho 
systém prepracovať. Ostatná činnosť je diverzfikovaná.  Postupne plánujeme povymieňať aj  
poklopy v meste a doplnili sme aj  vozový park VPS. 
 

c) HMF 
Písomne spracovaný  materiál do  MZ predložila riaditeľka HMF, Mgr. Viktória 

Tittonová, PhD. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. Pani riaditeľka však nie je 
prítomná, nakoľko je na konferencii vo Svätom Antone. 
 

d) MsKS 
Písomne spracovaný  materiál do  MZ predložila riaditeľka MsKS, Mgr. Illés Kósik 

Andrea. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. 
p. Szvorák – chýbali  nám tam nejaké údaje v tabuľke, ale som rada, že ich pani riaditeľka 
slovne doplnila. Zlúčením MsKS a CVČ došlo aj  k personálnym zmenám, ako to bude ďalej 
fungovať? Rada by som sa tiež z tohto miesta poďakovala  aj predchádzajúcemu riaditeľovi 
za  jeho činnosť v uplynulých rokoch. 
Mgr. Illés Kósik – Rakonca pokračuje ďalej pod hlavičkou MsKS, mažoretky skončili 
a máme tiež jedno pracovné miesto, ktoré plánujeme obsadiť, ale až v januári 2016. 
 
 



e) RO 
Písomne spracovaný  materiál do  MZ predložili riaditelia škôl a školských zariadení v 

meste Fiľakovo. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. Poslanci k nim nemali 
žiadne pripomienky. 

f) Stanovisko hlavného kontrolóra  mesta  k plneniu  rozpočtu  
Písomne spracovaný  materiál do  MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav  

Estefán. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ. 

 
K bodu č. 5) Návrh VZN, ktorým sa stanovuje prevádzkový poriadok Pohrebiska vo  
                     Fiľakove  
 

Písomne spracovaný návrh VZN do  MZ predložil riaditeľ VPS. Tvorí súčasť zápisnice 
z dnešného rokovania MZ. 
PaedDr. Tankina  Tóth -  na zasadnutí komisie sme navrhli uviesť na bráne cintorína  kontakt 
na  osobu zodpovednú za jeho prevádzku. 
Poslanci za prijatie VZN hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu č. 6) Vyhodnotenie  činnosti MsP na II. štvrťrok 2015 
 

Správu, ktorá tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil náčelník 
MsP, Bc. Pavel Baláž. 
Poslanci nemali k správe žiadne pripomienky. 
 
K bodu č. 6a) Správa  o činnosti OH 

Správu, ktorá tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil veliteľ OH, 
p. Baros Tibor. Informoval poslancov  o tom, že najväčší problém predstavujú žobrajúce deti 
a mladiství, ktorí požívajú alkohol a iné omamné látky. 
Poslanci nemali k správe žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 7) Informa čná správa o prevode vlastníctva bytov – stav od poslednej  
                     informácie predkladanej MZ v roku 2014  
 
 

Správu, ktorá tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil vedúci  odd. 
EaMM, Ing. Zoltán Varga. Poslanci  nemali k správe žiadne  pripomienky.  

 
 
 
 



K bodu č. 8) Návrh VZN o ochrane ovzdušia a poplatok za znečisťovanie ovzdušia  
 

Návrh VZN, ktorý tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania MZ  predložil vedúci  
odd. výst., ŽP a SR Ing. Ivan Vanko. Poslanci  nemali k správe žiadne  pripomienky.  
Poslanci za prijatie VZN hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 9) Návrh VZN č. 6/2015, ktorým sa určuje metodika poskytovania dotácií z  
                     rozpočtu mesta  
 
 

Návrh VZN do MZ  predložila  prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. Tvorí  
súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslanci za prijatie VZN hlasovali nasledovne:  
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 10) Povodňový plán záchranných prác mesta Fiľakovo – zmena a doplnenie  
 
 

Písomne  spracovaný materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložil  zástupca primátora mesta, Ing. László Kerekes. 
 
 
K bodu č. 11) Správy  predkladané hlavným kontrolórom mesta 
 

Písomne spracované správy  do MZ predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav 
Estefán. Tvoria  súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 

 
a) Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole plnenia rozpočtu MsKS 

v oblasti aktivity 10.1.3 Podporné služby, časť 637 Ostatné tovary a služby 
v roku 2014 

b) Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly plnenia rozpočtu HMF 
v oblasti aktivity 10.4..3 Podporná činnosť HMF, časť 633 Materiál a 635 
rutinná a štandardná údržba za rok 2014 

c) Správa o splnení opatrení ZŠ Školská 1 
d) Správa o splnení opatrení VPS 

 
Poslanci MZ  nemali  k správam  žiadne pripomienky. 



 
K bodu č. 12) Zásady postupu pri prijímaní a vybavovaní sťažností a petícií v  
                       podmienkach mesta Fiľakovo – zmena a doplnenie  
 
 

Písomne  spracovaný materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného rokovania. 
Poslancom MZ ho predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán. 
Poslanci k nemu nemali žiadne  pripomienky.  
 
K bodu č. 13) Majetkovoprávne záležitosti 
 

a) Ardis a.s. , Žiar nad Hronom 
V rámci tohto bodu  zástupca firmy Ardis, pán Vrban odprezentoval svoj zámer. 
p. primátor – mesto takýto rozvoj z vlastnej sily  nedokáže zrealizovať. Momentálne nevidím 
iné východisko len takto postup. Aký by  bol časový horizont? 
p. Vrban – ak všetko pôjde podľa  plánu, tak prvý dom by mohol stáť  už v roku 2017. 
p. primátor -  môžeme tento rok očakávať ešte aj výstavbu galérie? 
p. Vrban – tento rok plánujeme  možno preložky a chodník a radi by sme  otvárali budúci rok 
na Vianoce. 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Ladislav Fehér, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina 
Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili  uzatvorenie  Zmluvy o spolupráci  medzi Mestom 
Fiľakovo a Ardis a.s. 
 
 

b) Prenájom mestských pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa za účelom  
realizácie  investičného  zámeru mesta na  výstavbu nájomných bytov 

V rámci tohto bodu  zástupca firmy Costruo pán Princz oboznámil poslancov MZ  
s investičným zámerom svojej  firmy a pán Papp predstavil projekt výstavby nájomných 
bytov. 
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci MZ schválili  prenájom  pozemkov na realizáciu  investičného zámeru. 
  
 
 



c) NVS a.s., Banská Bystrica  
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Prítomní: 11, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Czupper Tibor, Ing. Ladislav Fehér, Eibner 
Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina 
Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa:  Cirbus Vladimír 
 
Poslanci hlasovaním schválili  predaj spoluvlastníckeho  podielu mesta. 
 
 

d) SVB a n.p., Daxnerova-Bottova-Biskupická 
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci  neschválili predaj  časti mestského pozemku. 
 
 

e) A. Lukáčová 
p. Eibner – podľa mňa by sme ešte mali  rokovať  s pani Lukáčovou o cene. 
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním neschválili kúpu pozemku od  p. Lukáčovej a poverili primátora mesta 
vyvolať   s p. Lukáčovou ďalšie rokovanie o cene. 
 

K bodu č.14) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Program rozvoja mesta – informácia 
Písomne  spracovaná informácia tvorí prílohu  k zápisnici z dnešného rokovania. 

Facilitátorka projektu Ing. Cimmermanová odprezentovala návrh  Programu rozvoja  mesta 
a informoval poslancov, že dokument bude  podrobne predstavený ešte  jednotlivým 
komisiám MZ  7. a 8. 10. 2015 a na zasadnutí MZ 10. 12. bude schválený. 
Poslanci  k nemu nemali k materiálu žiadne pripomienky. 

 



b) Záruka  na  preklenovací úver  
Materiál poslancom odprezentovala prednostka MsÚ a primátor mesta.  Prieskum trhu 

vyhrala  svojou ponukou VÚB Banka. 
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, 
Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním schválili  zabezpečenie  krátkodobého  preklenovacieho  úveru na  
financovanie  oprávnených nákladov na  projekty. 
 

c) Rozpočtové opatrenie  v súvislosti  s organizačnou  zmenou  
           Písomne  spracovaný materiál do MZ predložila vedúca referátu ekonomiky  Bc. Erika 
Szabová. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  
Poslanci  k nemu nemali žiadne pripomienky 
Hlasovanie : 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č.15) Diskusia 
 
Ing. Fehér – chcel by som Vás  upozorniť , že na Biskupickej ulici  na bytovke 10-12 je 
nebezpečný komín. Môže sa zrútiť. Bolo by dobre tam aj uzavrieť chodník. 
Bc. Baláž – vieme o tom, sme to už aj riešili. Majiteľom tejto bytovky je pán Juhász. 
p. primátor -  treba to vyriešiť v spolupráci s odd. výstavby, ŽP a SR. 

 
K bodu č.16) Schválenie návrhu uznesení 
 

 
Predseda  návrhovej  komisie Ing. Varga prečítal návrh uznesenia z dnešného 

zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,Ing. Ladislav 
Fehér, Eibner Róbert, Kelemen Erik, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina Jozef, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 



K bodu č. 17)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania ukončil. 

 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
Mgr. Ľudmila Svoreňová                                                            Mgr. Attila Agócs, PhD. 
 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Ing. Dávid Mák                                                                           Zoltán Anderko  
 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


